

# FACT SHEET



**manava**  
SUITE RESORT TAHITI



## MANAVA SUITE RESORT TAHITI

The hotel offers a superior level of luxury for both business and leisure travelers, with a unique Polynesian welcome for all our guests. It boasts the largest infinity pool on the island, complete with the popular Taapuna Pool Bar, where a sunset cocktail is the highlight of the day, as the rich reds and oranges light up the ocean and spread spectacularly across the sky.

## LOCATION

The property is ideally located in the edge of the the lagoon, on the sunny west coast of Tahiti, in the community of Punaauia, conveniently located five minutes from Faa'a International Airport and ten minutes from the city center.

## ROOMS & FACILITIES

- 12 standard room - 323 sq foot
- 52 garden / lagoon studio - 441 sq foot
- 42 garden / lagoon suite - 635 sq foot
- 4 one bedroom duplex suite - 829 sq foot
- 4 two bedrooms duplex suite - 1 496 sq foot

With state-of-the-art technology and in-suite kitchen quarters, each room offers a luxurious, well-appointed home base for travelers of all kinds, from business travelers, to leisure travelers en route to the outer islands.

- Air conditioning & Ceiling fan
- Coffee & tea making facilities
- Cable satellite TV Channel with DVD player
- Mini Bar
- Safety box



- Iron and table
- Wired Internet & WiFi access
- IDD telephone

## ACTIVITIES

### Hotel activities

Unwind in one of several cozy locations or enjoy a variety of sports: swimming pool, aqua-gym, fitness center equipped with top-of-the-lines machines, library area and excursions like safari 4x4, hiking or jet ski.

### The Monoï Road

With 22 « à la carte » stops around the Island of Tahiti, the road allows you to learn more on its natural ingredients, its preparation and many usages. Each stop will be the occasion of fabulous encounters.

The hotel is the n°7 stop and invites you to check out its Manea Spa where all massages are made with true tahitian Monoï oil.

### Manea Spa

Step into the spa, a world of absolute relaxation where you can bask in the pleasure of treatments and well-being. Body and mind will soon be completely relaxed.



## MEETINGS & EVENTS

- Conference rooms
- Banquet & Cocktail
- Meeting rooms
- Cutting edge of technology equipments

## RESTAURANTS & BARS

### Vaitohi Restaurant

For a delectable experience in the hotel's elegant setting, go to the Vaitohi restaurant and sample Polynesian and international flavours. Discover the true meaning of Polynesian hospitality and service, warm and spontaneous, one of a kind.

### Punavai Lounge Bar

The Punavai lounge bar has been designed to reflect the modernity and design of new Polynesian ambience.

### Taapuna Bar

At the pool bar, you can sip a cocktail, dangle your feet in the water and face a spectacular views over Moorea island.



## OUT & ABOUT

Papeete's market, majestic valleys falling into the arms of the lagoon, rich, restored archeological sites, the Aorai and Orohena, two sharp-peaked volcanic mountains. It also is a big island with an infinite choice of activities.

Tahiti is the beating heart of French Polynesia!

TAHITI : +689 40 50 84 45  
USA : 1 866 209 3901

res@spmhotels.pf  
www.spmhotels.com

# FICHE D'INFORMATION



## MANAVA SUITE RESORT TAHITI

Entre désir d'évasion et proximité des lieux de vie, le Manava Suite Resort Tahiti est l'hôtel de référence pour la clientèle d'affaire mais aussi touristique. Il dispose de la plus grande piscine à débordement de l'île, face au lagon et à l'île de Moorea ainsi qu'un bar piscine pour déguster un cocktail tout en admirant le coucher de soleil.

## LE SITE

L'hôtel est idéalement situé sur la côte ouest de l'île, dans la commune de Punaauia à cinq minutes de l'Aéroport International et à 10 minutes du centre ville.

## CHAMBRES & ÉQUIPEMENTS

- 12 chambre standard - 30m<sup>2</sup>
- 52 studio jardin / lagon - 41m<sup>2</sup>
- 42 suite jardin / lagon - 59m<sup>2</sup>
- 4 suite duplex une chambre - 77m<sup>2</sup>
- 4 suite duplex deux chambres - 139m<sup>2</sup>

Les équipements high-tech ainsi que la kitchenette dernier cri offrent à chaque unité un luxe que tous les voyageurs apprécieront qu'ils soient en vacances ou en voyage d'affaires pour plusieurs jours.

- Air conditionné & Brasseur d'air
- Nécessaire à thé et à café
- TV par satellite et lecteur DVD
- Mini Bar
- Coffre-fort



## RESTAURANTS & BARS

### Restaurant Vaitohi

Pour partager un moment dans le cadre élégant de l'hôtel, rendez-vous au restaurant Vaitohi pour goûter aux saveurs polynésiennes et internationales. Découvrez le véritable sens de l'accueil et du service polynésien, chaleureux et spontané.

### Bar Lounge Punavai

Le bar lounge a été décoré et aménagé pour refléter la modernité de la nouvelle ambiance Polynésienne. Tout simplement inimitable !

### Bar Taapuna

Au Pool bar Taapuna, vous pourrez siroter un cocktail les pieds dans l'eau, face à un coucher de soleil spectaculaire face à Moorea.

## ACTIVITÉS

### Activités de l'hôtel

Détendez-vous ou profitez d'un large choix d'activités : piscine, aqua-gym, centre de fitness équipés de machines à la pointe de la technologie, coin lecture et des excursions Safari 4x4, randonnée ou jet ski.

### La Route du Monoï

22 étapes à la carte sur l'île de Tahiti pour en savoir plus sur les matières premières, la fabrication et les applications du Monoï. Chaque étape est l'occasion de rencontres passionnantes.

L'hôtel est le point d'arrêt n°7 et vous invite à réserver un de ses massages au sein du Manea Spa qui sont tous à base de monoï de Tahiti.

### Manea Spa

Un moment de détente et de relaxation pour vous ressourcer avec nos soins uniques. Votre corps se détend et votre esprit se relaxe instantanément.



## RÉUNIONS & ÉVÈNEMENTS

- Salle de conférence
- Banquet & Cocktail
- Salle de réunion
- Equipements à la pointe de la technologie

## ENTRE AUTRE...

Le marché de Papeete les vallées majestueuses qui tombent jusqu'à épouser le lagon, des sites archéologiques riches et préservés : l'Aorai et l'Orohena, deux montagnes volcaniques aux pics acérés...

Tahiti est le cœur battant de la Polynésie française !

TAHITI : +689 40 50 84 45  
USA : 1 866 209 3901

res@spmhotels.pf  
www.spmhotels.com